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Készült: Szigetbecse Petőfi Sándor MűvelődésiHázban2015. február 24-én tartott
kozmeghallgatásról és falugyűlésről.

Jelen vannak: Takács András polgármester
Riedl Béla alpolgármester
dr. Csernyi Zsuzsanna; Borbély Mária; Csoba Attiláné; Sósné Michélisz Edina;
Keszthelyi LászIő képviselők.

A lakosság részéről110 fő vett részt a közmeghallgatáson.

Takács András polgármester üdvözli a megjelenteket. Javaslatot tesz a jegyzőkönyv vezetőjére
Szabó Anikó személyében' valamint a jegyzőktinyv hitelesítőire Csoba Attiláné és Borbély Mária
képviselők személyében.
Mindkét j avaslatot a képviselő-testület egyhangúlag elfo gadta.

Ezt követően Takács András polgármester ismerteti atervezett napirendi pontokat:

Takács András polgármester: Tisztelettel köszöntöm a falu lakosságát, képviselő-társaimat és a
meghívott vendégeinket. Megállapítom, hogy a 7 fős testületből 7 fo jelen van, így azhatátozatképes.

Javaslatot teszek a napirendi pontokra:
1.) Beszámoló a képviselő-testület és a bizottságok 2014. évi munkájáról, valaminta2014. évi

gazdálkodásról.
Előadó : Takács András polgármester

2.)Tájékoztatő a20I5. évi költségvetésről, valamint ateÍYezett fejlesztési elképzelésekről.
Előadó: Takács András polgármester

3.)Tájékoztatő a Szigetbecsei Közös ÖnkormányzatiHivatai.2014. évi munkájáról.
Aktuális közlemények ismertetése.
Eloadó: Jancsó Emőke jegyző

4. ) A me ghívott vendé gek részérő | táj ékoztatások, hozzászólások.

5 . ) L ako s sági kérdések, vélemény ek, hozzászólások.

A képviselő-testület a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta.

1.) és 2.) nanirendek:
Beszámoló a képviselő-testüIet és a bizottsáeok 2014. évi munkáiáról. valamint a 2014. évi
eazdálkodásról.
Táiékoztató a 2015. évi költségvetésről. valamint a tervezett feilesztésÍ elkéDzelésekről.
Takács András polgármester Szigetbecse Község Képviselő-testületének és a bizottságok 2014. évi
munkájáról, gazdálkodásáról, továbbá a 2015. évi költségvetésről és fejlesztési elképzelésekről
beszámol.
/ Írásos anyag a jegyzókonyvhöz mellékelve. /



3.) napirend:
a Hivatal 2014. évi mu Aktuális

közleménvek ismertetése.
Jancsó Emőke jegyző köszönti a Képviselő-testület tagjait, a meghívott vendégeket és a falu
lakosságát. Beszámolóját ismerteti. / Irásos anyag a jegyzőkönyvhöz mellékelve /

Riedl Béla: Tisztelettel köszöntöm ajelenlévőket!
Szeretném tájékoztatni a Tisztelt Lakosságot, hogy idén ismét megrendezésre kerül a már
hagyománn y á v ált falutakarítás.
A falutakarítás időpontja 2015. április 1l-e szombat. Mindenkit nagy szeretettel várunk reggel 9

órakor a MűvelődésiHáz udvarán. A helyszínen kerülnek kialakításra a csoportok, és minden csoport
megkapja a saját teniletét, amit meg kell tisztítani.
Konténerek lesznek kihelyezve a szokott helyekre, ahová az összegyűjtött szemetet elhelyezzük.
A munka megkezdése előtt a szokásos munkavédelmi oktatást idén is megtartjuk.

A falutakarítást megelőzően a Polgármesteri Hivatalban tartunk egy megbeszélést a Civil szervezetek
vezetőivel, ahol a falutakarítás részleteit előre megbeszéljük.
Kérek mindenkit szóljon a családjának, szomszédjának, ismerősének hogy jöjjenek el és vegyenek
részt a falutakarítáSon, mert ezt magunkért, a faluért tesszük, azért, hogy szép, tisúa, kultúrált legyen
a környezetünk.

Köszönöm megtisztelő figyelmüket.

4.) napirend:
A meehívott vendéeek részéről táiékoztatások. hozzászólások.

A meghívott vendégek nem kívántak felszólalni.

5./ napÍrend:
LakosságÍ kérdések. véleménvek. hozzászólások.
Takács András polgármester: Megkérem a lakosságot, hogy tegyék fel kérdéseiket, mondják el
véleményüket, j avaslataikat.

Illés Laiosné szieetbecsei lakos: Azt hallottam, hogy megszűnik az ápolási díj folyósítása. Ebből mi
azigazság?

Jancsó Emőke ieeyző: A méltányossági alapon megállapított ápolási díj valóban megszűnik 2015.
március 1. napjától' de az alanyi jogon megállapított ápolási díj folyósításában nincs változás.

Schwarczenberger Károlv szigetbecsei lakos: Idén ismét megszervezésre kerül a falutakarítás'
Sajnálatos dolog, hogy erre szükség van. Nem lehet tenni valamit a szemetelőkkel szemben?

Takács András polgármester: Volt már, hogy kiderítettük kitől származik a szemét és megtettük a
szükséges intézkedéseket, hogy a szemetet az illető eltakarítsa.
Az ismeretlen szemetelőkkel szemben sajnos nem tudunk mit tenni.

Kun Ferenc szigetbecsei lakos: Állattartásra vonatkozó helyi rendelete van-e Szigetbecsének?
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Jancsó Emőke iewző: Áuattart,ással kapcsolatos helyi rendeletiink nincs, mivel a törvény annyira
részletesen leszabáiyozmindent, hogy nem indokolt a helyi rendelet alkotrása.
Mivel nincs több kérdés, sem észrevétel, és nincs több napirendi pont sem, az iilést bezfuom.
Megköszönöm, hogy eljöttek és részt vettek a mai közrreghallgatason, falugyíilésen. Köszönöm a
jó egytitünűködést, bízom, hogy ez ajövőben is így lesz.
Jó egészséget' jó pihenést kívárrok mindenkinek.
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